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Krobia, dnia 5 maja 2015 r. 
 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   VII/2015 
 
                                   z   VII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  28 kwietnia 2015 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   19.30  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 

radnych, nieobecna Renata Szulc.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   
     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     
             Porządek obrad sesji :   
 
1.  Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie protokołów z V i VI sesji.  

4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych  w okresie międzysesyjnym.  

7.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.    
8.  Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  
9.  Informacja o stanie bezpieczeństw publicznego na terenie Gminy Krobia                            

i Powiatu Gostyńskiego. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 

      a)  zmiany uchwały Nr XLII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia18 lutego                         
2008 r. w sprawie Statutu Gminy Krobia, 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego przy ulicy Powstańców Wielkopolskich w Krobi, 

d)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działek położonych w obrębach ewidencyjnych: 
Chumiętki, Potarzyca, Wymysłowo i Żychlewo, 

e) zwiększenia udziału Gminy Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu, 



 

2 

 

f) zmiany uchwały Nr III/1 6/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2014 r. 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2015-2025,   

g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015.    
    11. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                   

w Krobi za 2014 rok. 
    12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii za 2014 rok.  

    13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
    14.  Wolne głosy i wnioski. 
    15.  Zakończenie. 
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów,  Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu st. brygadiera Krzysztofa Łoniewskiego, 
Kierownika Wydziału Prewencji KPP w Gostyniu Ireneusza Rolnika,  Kierownika 
Posterunku Policji w Krobi Błażeja Horałę, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości oraz szczególnie uczniów,  którzy otrzymają stypendia.    
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecna 
Renata Szulc, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
 
      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z V i VI sesji.    
      Protokół z V sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
      Protokół z VI sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
      Burmistrz : odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na ostatniej sesji udzielono pisemnie, 

natomiast wpłynęły odpowiedzi WZDW w Poznaniu dot. przepustu w Starej Krobi oraz 
montażu barierek przy drodze nr 434  oraz PKP odnośnie przeniesienia przystanku                     
w Chwałkowie. 

       
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
     M. Duda : 1. Sprawa dotyczy opieki dentystycznej w weekendy. Zdarzyło mi się spotkać                  

z przypadkiem, nie osobiście, że podczas weekendu na terenie naszego powiatu nie było 
możliwości skorzystania z pomocy dentystycznej. Czy nie należałby podjąć inicjatywy 
wśród lekarzy dentystów powiatu gostyńskiego aby takie dyżury uruchomić, ponieważ na 
poziomie aptek one funkcjonują. Może udałoby się takie działania podjąć w celu 
funkcjonowania takiej opieki lekarskiej w weekendy na terenie naszego powiatu.                      
Wg mojej wiedzy na terenie Poznania około trzy gabinety taką opiekę prowadzą. Można 
to potraktować jako inicjatywę lekarzy dentystów, ale potrzeba taka uważam, że jest.   

     2. Temat dotyczy inicjatywy, która w Krobi jeszcze nie funkcjonuje, czyli Rada 
Seniorów. Dzięki aktywności Pana Burmistrza w pierwszej kadencji jego działania 
rozpoczęła funkcjonowanie Rada Sportu. Myślę, że na poziomie aktywności organizacji 
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seniorskich prężnie działających w naszej gminie, taka rada warta jest powołania. To nie 
jest tylko moja inicjatywa, lecz są to także głosy tych środowisk. Będzie mogła ona 
prowadzić funkcję doradczą i inicjatywną, aby ich głos, propozycje wykorzystać dla 
naszego wspólnego działania.  

     L. Bem : wykonano odcinek chodnika łączącego ul. Powst. Wlkp. z osiedlem w Krobi. 
Czy ten odcinek będzie tylko dla pieszych, ponieważ jeżdżą tam  pojazdy. Jeśli jest to 
tylko dla pieszych, to proszę o prawidłowe oznaczenie i zabezpieczenie tego chodnika.   

      P. Wajnert : 1. Sprawa dotyczy ul. Kasztelańskiej gdzie w soboty odbywa się targ. Od 
ulicy Szkolnej jest możliwość wjazdu lecz stragany rozłożone są prawie do środka jezdni 
i ograniczona jest możliwość przejazdu do Biedronki. Myślę, należałoby rozważyć 
zlikwidowanie tych straganów albo ograniczyć miejsce ich położenia. W obecnej sytuacji 
może być utrudniony dojazd straży pożarnej lub pogotowia. Proszę o takie rozwiązanie 
przejazdu aby był bezpieczny.  

      2. Sprawa dotyczy oprawy oświetleniowej przy ul. Powst. Wlkp. przy posesji 57a,                   
z uwagi na jej przesunięcie po występujących wiatrach. Proszę o prawidłowe jej 
usytuowanie.   

      J. Mikołajczak : czy naprawa dróg gminnych została zakończona, ponieważ                                           
w Chwałkowie nie była jeszcze realizowane, a przy firmie SORELPOL jest znaczny 
ubytek w jezdni.  

      G. Skrobała : zgłaszałam potrzebę zebrania ziemi z poboczy, na odcinku od Krobi przez 
Rogowo do Niepartu, lecz nie wykonano na całym odcinku, zakończono tuż za 
Rogowem. Pytam czy celowo już na tym odcinku zakończono, czy zabrakło środków na 
dalszy etap w kierunku Niepartu.  

      
     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
19.03. Uczestniczyłem w seminarium „ Biznes bez granic. Eksportuj i zdobywaj                     
rynki zagraniczne”, które zostało zorganizowane przez Unię Gospodarczą Regionu 
Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości.                                                        
26.03. Radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w spotkaniu dot. promocji książki                     
pn. „Wędrówki z Panem Tadeuszem” autorstwa p. Andrzeja Kuźmińskiego.                                  
27.03 – uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym Bractwa Kurkowego w 
Krobi.                                                                                                                                                     
7.04. Odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu dyskusji nad 
rewitalizacją miasta Krobia i strefą płatnego parkowania w Krobi.                                                        
7.04. Odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu kontroli                                 
wykonania budżetu Gminy Krobia za 2014 rok.                                                                                                              
10.04. Odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii                                              
do projektów uchwał na VI sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                                   
10.04. Odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Krobi.                                                
16.04. Odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii                                        
w kwestii podziału wolnych środków finansowych.                                                                                        
23.04. Odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 
opinii dot. projektów uchwał i sprawozdań na VII sesję Rady Miejskiej w Krobi.                         
23.04. Odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi. 



 

4 

 

23.04. Wpłynęło od Burmistrza Krobi sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy 
Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa                      
w art. 3. Ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2014”.                                                                                                                                            
24.04. Uczestniczyłem w uroczystym wręczeniu świadectw absolwentom ZSOiZ  w 
Krobi.                                                                                                                                    
27.04. Odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu wydania opinii                        
dot. projektów uchwał na VII sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz kontroli                          
wykonania budżetu Gminy Krobia za 2014 rok.                            
28.04. Uczestniczyłem w konferencji pn. „Podsumowanie realizacji                                  
Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania Gościnna Wielkopolska”.                                       
Konferencja odbyła się na Świętej Górze.                                                                                                                             
28.04. Uczestniczyłem wraz z radnymi w uroczystym otwarciu siedziby Centrum 
Integracji Społecznej w Krobi przy Spółdzielni Socjalnej ECOSS.                                                 
28.04. Odbyły się posiedzenia: Komisji Budżetu w celu wydania opinii dot. projektów 
uchwał na VII sesję Rady Miejskiej w Krobi, Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy                      
w celu wydania opinii dot. projektów uchwał na VII sesję Rady Miejskiej w Krobi, oraz 
Komisji Rewizyjnej w celu wydania opinii dot. projektów uchwał na VII sesję Rady 
Miejskiej w Krobi. 

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 
Zgodnie z uchwałą Nr V/28/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. 
stypendia za wyniki w nauce za I semestr w roku szkolnym 2014/20145 przewodniczący 
Rady, przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Burmistrz Krobi 
wręczyli  uczniom stypendia. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych                 
G. Skrobała : wszystkim stypendystom życzę aby starczyło wam wytrwałości, 
optymizmu i entuzjazmu do osiągania dalszych fantastycznych wyników w nauce. 
Wyrazy uznania kieruję także dla rodziców, bo to też dla państwa wielki zaszczyt i duma 
z tego, że dzieci osiągają tak wysokie lokaty, tak wspaniałe wyniki. Gratuję także 
dyrektorom szkół, bo to też jest radość z tego, że macie państwo w swoich szkołach 
takich uczniów, którzy chcą pracować, chcą uczyć się, osiągają tak wysokie wyniki. 
Wszystkim bardzo serdecznie gratuluję.     

Ad. 9  Informacja o stanie bezpieczeństw publicznego na terenie Gminy Krobia                     
i Powiatu Gostyńskiego. 
Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu st. brygadier Krzysztof 
Łoniewski przedstawił informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu 
Gostyńskiego z uwzględnień gminy Krobia za rok 2014,  stanowiącą załącznik nr 2 do 
protokołu. 
J. Mikołajczak : czy hydranty zamontowane na wioskach są sprawne kogo jest 
obowiązkiem, myślę, że wodociągów aby były sprawne? Od wielu lat obserwuję, że nikt 
nie sprawdza ich stanu użyteczności.  
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K. Łoniewski : hydranty są w zarządzeniu MZWiK w Strzelcach Wielkich i tylko w ich 
gestii należy konserwacja, sprawdzanie ich jakości. Wg mojej wiedzy takie czynności 
wykonywane są raz w roku.    
Burmistrz : padła sugestia, że te hydranty są niesprawne, to czy zdarzyło się przy akcji 
jednostek z Gostynia, że chcąc z niego skorzystać zdarzyło się że były niesprawne na 
terenie naszej gminy.    
K. Łoniewski : nie przypominam sobie aby taka sytuacja na terenie gminy Krobia miała 
miejsce, w powiecie już tak. Przyczyną tego nie jest brak konserwacji. Często są one 
usytuowane w takich miejscach, że w okresie zwykłych opadów deszczu napływa woda, 
która niesie za sobą piasek i przyczyną niemożliwości jego otwarcia jest jego zaleganie 
nawet kilka miesięcy od konserwacji. Zgodnie z przepisami w obszarze zabudowanym 
hydranty nie mogą być usytuowane jeden obok drugiego więcej niż 150 m, to nie jest 
wielkim problemem skorzystać z hydrantów, które są uzupełnieniem wody gaśniczej dla 
strażaków, a nie podstawowym źródłem prowadzenia działań.  
J. Mikołajczak : kilka lat temu na terenie Chwałkowa był pożar i właśnie był problem, że 
hydrant nie funkcjonował.     
Kierownik Posterunku Policji w Krobi Błażej Horała przedstawił informację dotyczącą 
stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Krobia w roku 2014, 
która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
L. Bem : samochody często parkują w całości na chodnikach w Krobi, gdzie matki                        
z dziećmi nie mają możliwości przejścia i w takim przypadku zmuszona jest wejść na 
drogę. Chyba stawanie pojazdem w całości na chodniku jest zabronione, jakaś część 
chodnika powinna być wolna dla przechodniów. Proszę o interwencję w takich 
sytuacjach.  
B. Horała : proszę o informację o takich zajściach parkowania pojazdami. Na chodniku 
powinno pozostać 1,5 m wolne dla przechodniów. 
 
Ad. 10  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  
a) zmiany uchwały Nr XLII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 
r. w sprawie Statutu Gminy Krobia.  
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do 
protokołu przedstawiła Sekretarz Gminy K.Szablewska.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda : komisja obradowała w dniu dzisiejszym       
i po zapoznaniu się z projektem uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
zaproponowane zmiany. 
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 
Uchwałę Nr VII/42/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r.                          
w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                  
18 lutego 2008 r. w sprawie Statutu Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 
radnych. 
K. Perdon : po uprawomocnieniu się uchwały proszę o przygotowanie teksu jednolitego 
Statutu Gminy Krobia. 
 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr VII/43/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r.                              
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 
radnych. 
 

c) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego przy ulicy Powstańców Wielkopolskich w Krobi.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr VII/44/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r.                          
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu  zagospodarowania 
przestrzennego przy ulicy Powstańców Wielkopolskich w Krobi; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 14 radnych. 
 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działek położonych w obrębach ewidencyjnych: 
Chumiętki, Potarzyca, Wymysłowo i Żychlewo.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała 
w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr VII/45/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r.                   
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działek położonych w obrębach ewidencyjnych: Chumiętki, 
Potarzyca, Wymysłowo i Żychlewo; przyjęto większością głosów, 13 za, 1 wstrzymujący 
(Ł. Kubiak), głosowało 14 radnych. 
 

e) zwiększenia udziału Gminy Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 23.04.br.                  
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr VII/46/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r.                   
w sprawie zwiększenia udziału Gminy Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 
radnych. 
 

f) zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     
29 grudnia  2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia  na lata 2015 – 2025.  
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 5 do protokołu 
przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 
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Uchwałę Nr VII/47/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie 
zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia 27 grudnia  
2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 
2015 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 6 do protokołu 
przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. 
Uchwałę Nr VII/48/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 kwietnia 2015 r.                              
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

Ad 11. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krobi za 2014 rok. 
Sprawozdanie przedstawiła Kierownik MGOPS w Krobi A. Krzyżostaniak, które stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja 
obradowała w 23.04.br, zapoznała się z opisowym sprawozdaniem z działalności 
MGOPS za 2014 rok i po przeprowadzonej dyskusji przedstawione                                        
w sprawozdaniu działania komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
 

Ad 12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                        
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok.  
Sprawozdanie przedstawiła inspektor ds. uzależnień B. Gryczka, które stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu.   
Przewodnicząca Komisji  Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja 
obradowała w 23.04.br, zapoznała się z opisowym sprawozdaniem z realizacji 
programów za 2014 rok i po przeprowadzonej dyskusji zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie.  
 

Ad. 13 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Burmistrz : odnośnie opieki dentystycznej sprawdzimy do jakiego podmiotu można ten 
temat skierować. 
Odnośnie Rady Seniorów, to temat ten poruszaliśmy już w roku ubiegłym odnośnie 
możliwości jej powołania. W ramach konkursu realizowanego przez Instytut Zachodni 
UTW prowadzić będzie działania na terenie naszej gminy. Powołanie takiej rady 
synchronizowane jest właśnie z prowadzeniem takiego projektu. Mam nadzieję, że 
zakończy się to przygotowaniem projektu uchwały dotyczącej powołania takiej Rady 
Seniorów w naszej gminie.  
Odnośnie kwestii  łącznika ul. Powst. Wlkp. z osiedlem, to jesteśmy w trakcie 
wykonywania prac na tym odcinku i nie widzę problemu ograniczenia tam przejazdu z 
uwagi na to, że nie jest to droga publiczna. Podjęte zostaną odpowiednie działania w celu 
ograniczenia możliwości ruchu pojazdów.  
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Jeśli chodzi o usytuowanie stoisk podczas targu w sobotę, to zwrócę uwagę osobie 
zajmującej się porządkiem na tym obszarze o przestrzeganie standardów i zasad 
bezpieczeństwa związanych z przemieszczaniem się pojazdów od ulicy Szkolnej. 
Przekazana zostanie do ENEI kwestię zmiany usytuowania lamp przy ulicy Powstańców 
Wlkp. Osobą odpowiedzialną w Urzędzie za sprawy związane z problemami związanymi 
z oświetleniem, do której bezpośrednio można kierować tego typu sprawy w momencie, 
kiedy jest to przez państwa zauważone.  
Odnośnie remontów na drogach powiatowych, to zwrócimy się z zapytaniem zarządcy 
drogi na jakim etapie jest ta realizacja. Analizując stan dróg sądzę, że bieżące naprawy 
dróg są w trakcie realizacji.  
Kwestie zbierania poboczy na drogach powiatowych również skierujemy do Starostwa 
Powiatowego w Gostyniu.      
 
Ad. 14 Wolne głosy i wnioski. 
R. Olejniczak : plac zabaw w Starej Krobi wymagałby odnowienia, malowania. 
H. Urbański : odbyło się spotkanie mieszkańców osiedla i podjęto inicjatywę 
zorganizowania festynu sąsiedzkiego i zrodziła się propozycja zakupu koszy na śmieci.  
J. Mikołajczak : rozumiem, że Urząd ustali z PKP warunki przesunięcia wiaty, być może 
będzie się to wiązało z zakupem nowej wiaty przystankowej.  
Burmistrz  : tak kwestie te zostaną określone.  
J. Mikołajczak : w sprawozdaniu napisano o przekazaniu placu budowy dla firmy 
CHOD-DRÓG na budowę drogi, rozumiem, że rozpoczęta zostanie inwestycja.    
Burmistrz : plac zabaw w Starej Krobi, tak jak pozostałe na terenie gminy są odnawiane 
również zostanie rozważone jego malowanie.  
Lokalizacja koszy na śmieci na terenie osiedla, to warto ten temat przeanalizować. 
Jednak trzeba zaznaczyć, że z każdym jednym nowym koszem wiąże się kwestia jego 
obsługi i kosztów z tym wiązanych.  Przy okazji tego tematu zwracam uwagę, że są one 
także dewastowane.  
R. Olejniczak :  dlaczego gmina będzie wykonywać odmulanie rowu przy drodze 
wojewódzkiej? 
Burmistrz : wiąże się to ze sprawami melioracyjnymi, technicznymi uwarunkowaniami 
tego przyłącza.  Albo będziemy tak jak w tym przypadku przejmować inicjatywę, albo 
będziemy się borykać z tego typu problemami.   
G. Skrobała : jeśli określony rów jest jako własność Agencji Skarbu Państwa, to do kogo 
należy jego oczyszczanie. 
Burmistrz : należy to do agencji lub dzierżawcy, zależnie od jego klasyfikacji.  
 

Ad. 15 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam VII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska   


